
 

 

 

Rondvraag voor de Commissie MO van 3 september 2018 

 

Onze fractie is benaderd door een groot aantal omwonenden van de Pieter 

van der Plasschool in Wateringen. Die school is nog niet zo lang geleden 

vernieuwd en als school ziet het er prachtig uit. Destijds zijn de vergunningen 

gebaseerd op 400 leerlingen, maar inmiddels zijn er 450 leerlingen. De 

omwonenden hebben destijds gewaarschuwd tegen de ongeschiktheid van de 

omgeving, met name de Pieter van der Plasstraat aan de achterzijde en dat 

dat tot parkeer- en verkeersoverlast zou gaan leiden, terwijl er voorts 

onveilige situaties zouden ontstaan. Ook het stallen van fietsen geeft veel 

overlast.  

 

Recentelijk hebben de bewoners vernomen dat er mogelijk een uitbreiding 

met vier lokalen gaat plaatsvinden aan de overzijde van de Pieter van der 

Plasstraat wat nu eigendom is van de kerk. Dat betekent dat er nog een keer 

80 leerlingen bij gaan komen, hetgeen in de betreffende buurt zonder dat er 

adequate maatregelen getroffen worden, eigenlijk niet kan.  

 

Daarbij komt dat meldingen bij het Meldpunt tot geen enkele actie leiden en 

de Pieter van der Plasschool de bestaande parkeerplaats op vele dagen 

gesloten houdt. Bij deze vraag zit gevoegd een overzicht van de data waarop 

de parkeerplaats gesloten is, waardoor de overlast nog groter wordt. Ook zijn 

bij deze vraag foto’s gevoegd van de wijze waarop fietsen worden geplaatst. 

Op verzoeken aan de gemeente om BOA’s wordt niet deugdelijk gereageerd. 

 

Uiteraard is de Pieter van der Plasschool een schitterende school en verdient 

alle lof voor de wijze waarop zij functioneert. Alleen door het zijn van een 

brede school begint het verkeer en parkeren al om 7.00 uur ’s ochtends en 
eindigt ’s middags na 17.00 uur en gaat in feite de hele dag door. Dit geeft 
voor de buurt een extra belasting.  

 

Dit leidt tot de volgende vragen: 

- Is inderdaad sprake van een mogelijke uitbreiding met vier lokalen 

voor de Pieter van der Plasschool? Kan die uitbreiding niet op een 

andere wijze worden gerealiseerd dan op het gebied waar nu een deel 

van de kerk gesitueerd is? 

- Is het College het met de omwonenden eens dat daardoor nog grotere 

overlast middels parkeren en verkeer zal ontstaan, hetgeen zonder 



 

 

 

2 

 

nadere aanpassing van de Pieter van der Plasstraat eigenlijk niet van 

de omwonenden gevergd kan worden? 

- De uitbreiding met vier lokalen is nimmer aangegeven aan de Raad in 

verband met het benodigde krediet. Zijn op dat punt voorstellen te 

verwachten? 

- Bij direct omwonenden zijn een aantal ongerieven zoals: 

• een schoolbel die aangaat ook tijdens vakanties; 

• een LBK-kast die pal op de perceelsgrens staat en geluid 

maakt; 

• de verlichting ’s avonds aan de achterzijde van de school etc. 
Er zijn meer ongerieven. 

Is het College bereid om te bemiddelen eventueel via mediation tussen 

de direct omwonenden en de school omdat direct contact niet tot 

werkbare oplossingen leidt? 

 

Peter Duijsens 

Fractievoorzitter Westland Verstandig 
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